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Inhoud schriftelijke vraag: 

 

 
In Nederland en zo ook in Hillegom ervaren bewoners regelmatig woonoverlast, zoals 
geluidsoverlast, vervuilde tuinen en woningen, viezigheid van dieren,  vervallen panden, 
intimiderend gedrag of ernstige overlast door drugshandel. Woonoverlast heeft een grote 
impact op betrokkene en kan leiden tot ernstige escalatie en verstoring van de openbare 
orde.  
 

Vanaf 1 juli 2017 kan iedere gemeente in Nederland de wet aanpak woonoverlast, ook 
bekend als de “aso-wet” inzetten om woonoverlast sneller aan te pakken. De wet geeft 
burgermeesters de mogelijkheid tot het geven van specifieke gedragsaanwijzing bij 
woonoverlast. Dit kan zijn in de vorm van een last onder bestuursdwang of onder 
dwangsom.  
 

De VVD heeft over woonoverlast de navolgende vragen: 
 

1. Hoeveel meldingen van woonoverlast zijn er in Hillegom het afgelopen jaar?  
 

2. In hoeveel gevallen is er sprake van ernstig overlast en zou mogelijk de wet 
aanpak woonoverlast eventueel worden toegepast?  

 
3. Is het college voornemens de Wet aanpak woonoverlast op te nemen in de APV 

teneinde extra middelen te hebben tegen ernstige vormen van woonoverlast, zo 
ja wanneer?  

 

 

 

 

 

 

 

 


